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Şedinţa a fost deschisă de secretarul comunei Deveselu, Gheorghe Eugenia, care a făcut 

prezenţa, arătând că sunt prezenţi toţi cei 13 consilieri locali aleşi. 
Având în vedere prevederile art. 40 alin.(1) din Legea 215/2001 secretarul comunei arată că 

şedinţa se poate desfăşura în condiţii legale având în vedere numărul consilierilor prezenţi.  
Inainte de a incepe sedinta ordinara, se da citire pricesului verbal din sedinta          

extraordinară din data de 19.08.2014 si intrucat nu sunt discutii, se supune la vot si este aprobat de 
catre toti consilierii prezenti. 

Domnul primar face mentiunea ca mai sunt două proiecte de hotărâre  in completare pe ordinea 
de zi si anume:  

1. Proiect de hotarare cu privire la includerea in domeniul privat al comunei Deveselu a  
terenului extravilan in suprafata de 3540 mp amplasat in comuna Deveselu, sat Comanca, in 
Tarlaua 1, parcela 3. 

Initiator :Primarul comunei Deveselu. 
Proiect de hotarare cu privire la inchirierea fara licitatie publica a unei suprafete de 

teren extravilan, in suprafata de 3540 mp amplasat in comuna Deveselu, sat Comanca, in 
Tarlaua 1, parcela 3, catre S.E. CO. L. SPA Roma Italia, sucursala Romania pentru groapa de 
imprumut. 

Initiator :Primarul comunei Deveselu. 
Domnul presedinte de ședință dă citire ordinii de zi completată cu cele două proiectele de 

hotărâre nominalizate mai sus și suspusă la vot este aprobată în unanimitate de voturi. 
Se trece la ordinea de zi: 
1. Proiect de hotarare cu privire la alegerea noului Presedinte de Sedinta al Consiliului 

Local Deveselu,  initiat de catre domnul Primar Aliman Ion. 
 D-l presedinte de sedinta roaga consilierii locali sa faca propuneri pentru a fi ales noul 
presedinte care va conduce sedintele in urmatoarele trei luni. 

D-l consilier Oprea Alin Marian o propune pe d-na Paun Jana si intrucat nu mai sunt si alte 
propuneri, se supune la vot si astfel d-na Paun Jana este aleasa pentru a ocupa mandatul de presedinte 
al CL Deveselu, pentru urmatoarele trei luni. 

2. Proiect de hotarare cu privire la achizitionarea de echipamente pentru utilaje agricole,  
initiat de catre domnul Primar Aliman Ion. 
 Domnul primar isi expune motivul pentru care a initiat acest proiect: pentru executarea unor 
lucrari in comuna, pentru o buna gospodarire a localitatii, la costuri minime este necesara 
achizitionarea unei lame de zapada, care sa permita deszapezirea pe timp de iarna astfel ca nu vom mai 
plati diverse persoane fizice sau societati sa faca acest lucru. De asemenea, tinand cont de rezerva de 
teren agricol a comunei si avand in vedere faptul ca SC DEVES PRESTSERV SRL – societatea 
Consiliului Local Deveselu, poate sa lucreze aceasta rezerva, consider ca este necesar sa achizitionam 
un plug reversibil cu trei trupite si o semanatoare pentru paioase. In acest sens putem obtine recolta 



noastra, fara costuri care diverse societati agricole, pe care o vom valorifica in functie de cerintele in 
acel moment, asa cum veti hotara dumneavoastara.  

O roaga pe doamna Cremeneanu Paula, sefa biroului financiar contabil sa specifice sursa de 
finantare, iar aceasta da citire raportului comun in scopul sustinerii acestui proiect. 

Domnul consilier Ciuca Ionel: este un lucru foarte bun. Anul trecut am putut sa distribuim 
cozonaci de sarbatori. Oamenii s-au bucurat. Sunt de acord si cred ca si colegii gandesc la fel si sunt in 
asentimentul meu.  

Domnul consilier Stefan Costel: si plugul de zapada este o achizitie bine gandita.  
Nefiind alte discutii, domnul presedinte de sedinta supune proiectul la vot si acesta trece cu 

unanimitate de voturi. 
3. Proiect de hotarare cu privire la rectificarea Bugetului de venituri si cheltuieli al 

comunei Deveselu pe anul 2014 si estimari pentru anii 2015-2017 si a listei de investitii publice, 
initiat de catre domnul Primar Aliman Ion. 

Domnul primar isi expune motivul pentru care a initiat acest proiect, prin faptul ca se impune 
evaluarea prioritatilor, analiza schimbarilor, planificarea serviciilor si necesitatile viitoare printr-un 
proces eficient de intocmire a bugetului, structurarea cheltuielilor pe toata perioada bugetara trebuie sa 
raspunda nevoilor comunitatii si sa se incadreze in nivelul resurselor.  

O roaga pe doamna Cremeneanu Paula, sefa biroului financiar contabil sa detalieze rectificarea 
bugetara, estimarile acestuia pentru anii 2015-2017 si a listei de investitii. 

Doamna Cremeneanu Paula da citire raportului de specialitate care cuprinde modificarile in 
structura bugetului pe capitole si subcapitole. 

Nefiind discutii, domnul presedinte de sedinta supune proiectul de hotărâre la vot si acesta 
trece cu unanimitate de voturi. 

4. Proiect de hotarare cu privire la aprobarea graficului de circulatie al microbuzului ce 
asigura transportul cadrelor didactice si al elevilor, la si de la scoala, pe traseul Caracal-
Comanca-Deveselu si retur,  initiat de catre domnul Primar Aliman Ion. 

Domnul Primar: am initiat acest proiect pentru a sustine transportul elevilor si al cadrelor 
didactice, tinand cont de orarul cursurilor scolare si prezinta graficul de circulatie. 

Proiectul este sustinut de catre domnul viceprimar. 
Nu sunt alte discutii, astfel ca domnul presedinte de sedinta supune proiectul de hotărâre la vot si 

acesta trece cu unanimitate de voturi. 
5. Proiect de hotarare cu privire la aprobarea aprobarea programului ,,Scoala dupa 

scoala’’ la nivelul Scolii Gimnaziale Deveselu, judetul Olt,  initiat de catre domnul Primar Aliman 
Ion. 

Domnul Presedinte de sedinta il intreaba pe domnul primar care sunt motivele pentru care a 
initiat acest proiect? 

Domnul Primar: am initiat proiectul in scopul ameliorarii si de ce nu a cresterii semnificative a 
performantelor scolare ale copiilor care nu au posibilitatea supravegherii in mediul familiei, pentru 
efectuarea temelor. M-am gandit de asemenea la modul placut, linistit si educativ in care isi vor 
petrece timpul liber acesti elevi, pana la intoarcerea in familie, toate acestea pentru dezvoltarea 
personala si armonioasa a personalitatii elevilor. 

Proiectul este sustinut de catre doamna Directoare a Scolii Gimnaziale Deveselu care prezinta 
adresa de la Inspectoratul Scolar si Regulamentul de ordine interioara din cadrul programului scoala 
dupa scoala, al metodologiei acestul program, decizia emisa pentru aprobarea programului, precum si  
criteriile de selectie al elevilor in program. 

Doamna Cremeneanu Paula, sefa biroului financiar contabil, care prezinta sursa financiara 
pentru acest proiect. 

Domnul consilier Ciuca Ionel: este un lucru extraordinar domnule Primar si sper sa isi atinga 
scopul. 

 
 



 
 
 
Doamna consilier Andrei Eugenia: da, intradevar copii care nu pot fi controlati de catre parinti 

in timpul liber, pot sa devieze comportamental si exemple negative din nefericire s-au intamplat si la 
noi in comunitate. 

Nu sunt alte discutii, astfel ca domnul presedinte de sedinta supune proiectul la vot si acesta trece cu 
unanimitate de voturi. 

6. Proiect de hotarare cu privire la desemnarea reprezentantilor administratiei publice 
locale in Consiliul de administratie al Scolii Gimaziale Deveselu, initiat de catre domnul Primar 
Aliman Ion. 
 Domnul primar : scopul acestui proiect consta in evaluarea si asigurarea calitatii in unitatile de 
invatamant. 
 Domnul presedinte invita Consiliul local sa faca propuneri. 
 Doamna Andrei Eugenia il propune pe domnul Primar ; 
 Doamna Andrei Lambica Neti, il propune pe domnul Nicola Florin. 
 Nu sunt alte propuneri, astfel ca presedintele de sedinta supune la vot propunerile si sunt votate 
cu unanimitate de voturi pentru. 

Nefiind alte discutii, domnul presedinte de sedinta supune proiectul la vot si acesta trece cu 
unanimitate de voturi. 

7. Proiect de hotarare cu privire la aprobarea inchirierii tractorului Foton 754, initiat de 
catre domnul Primar Aliman Ion. 

Domnul Primar : scopul initierii acestui proiect este acela de a atrage fonduri la bugetul local 
prin administrarea eficienta a bunurilor proprietate publica si privata a comunei. 

Inchirierea tractorului Foton se face fara combustibil si fara operator, la un tarif de 15 lei/ora, 8 
ore/zi. 

Proiectul este sustinut de catre biroul financiar contabil care saluta faptul ca se vor suplimenta 
fondurile la bugetul local. 

Nefiind discutii, domnul presedinte de sedinta supune proiectul la vot si acesta trece cu 
unanimitate de voturi. 

8. Proiect de hotarare cu privire la includerea in domeniul privat al comunei Deveselu a 
terenului extravilan in suprafata de 3540 mp amplasat in comuna Deveselu, sat Comanca, in 
Tarlaua 1, parcela 3, initiat de catre domnul Primar Aliman Ion. 

Expunerea domnului Primar: intregirea patrimoniului domeniului privat al comunei. 
Proiectul este sustinut de care Compartimentul Registru Agricol, Banca de Date, Evidente 

Funciare Agricole si Cadastru, care da citire raportului de specialitate. Terenul este afectat fiind 
depozit pentru gunoaie aruncate la intamplare, care duc la degradarea solului care, prin schimbarea 
structurii este neproductiv.  

Nefiind discutii, domnul presedinte de sedinta supune proiectul la vot si acesta trece cu 
unanimitate de voturi. 

9. Proiect de hotarare cu privire la inchirierea fara licitatie publica a unei suprafete de 
teren extravilan, in suprafata de 3540 mp amplasat in comuna Deveselu, sat Comanca, in 
Tarlaua 1, parcela 3, catre S.E. CO. L. SPA Roma Italia, sucursala Romania pentru groapa de 
imprumut, initiat de catre domnul Primar Aliman Ion. 
 Domnul Primar: practic acest proiect are legatura cu cel anterior. Terenul descris mai devreme 
va fi inchiriat, fara licitatie publica catre S.E. CO. L. SPA Roma Italia, sucursala Romania - firma care 
construieste soseaua de centura a municipiului Caracal - pentru groapa de imprumut, astfel ca vom 
atrage fonduri suplimentare la bugetul local și totodată contribuim la realizarea unor obiective de 
utilitate publică cu caracter național. 

 
 



 
 
Terenul care este deja neproductiv si va fi folosit pentru excavatii, la finalul lucrarilor, va fi 

acoperit cu un strat de pamant vegetal, adauga domnul Viceprimar, care prezinta si adresa prin care 
S.E. CO. L. SPA Roma Italia, solicita acest lucru. 

Domnul consilier Ciuca Ionel: este un lucru bun, v-ati gandit bine. Asa este spune domnul 
consilier Tudor Aurel, terenul este plin de gunoaie, este bine ce ati gandit. 

Nefiind alte discutii, domnul presedinte de sedinta supune proiectul de hotărâre la vot si acesta 
trece cu unanimitate de voturi. 

Se trece la punctul 10: Discutii si interpelari.  
Nemaifiind alte discuții domnul presedinte de sedinta, declara inchisa sedinta ordinara din data 

de 23.09.2014. 
 
 
 
                PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                                      SECRETAR, 
 
                            Jana PAUN                                                                  Eugenia GHEORGHE 

 
 
 
 
 

 


